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Yttrande angående Hemställan från 
Förvaltnings AB Framtiden om ombildning till 
bostadsrätter hos Bostadsbolaget Poseidon 
AB 
 

Det är anmärkningsvärt att ordföranden i kommunfullmäktige valt att lägga till detta 
ärende i kommunfullmäktiges föredragningslista utan att det funnits ett beslut i 
kommunstyrelsen om att lyfta ärendet till kommunfullmäktige redan dagen efter. Detta 
frångår arbetsordningen och upparbetad praxis i hanteringen av ärenden i 
kommunstyrelsen och kommunfullmäktige. Kommunfullmäktiges ledamöter och 
ersättare måste få en ärlig chans att kunna läsa in sig och förbereda sig på ärendena 
genom att handlingarna tillgängliggörs i god tid innan kommunfullmäktige. 

Efter utspel i media har det framkommit att den förhandling vi tidigare gjort med 
Centerpartiet om hanteringen av ombildningar och som samlat en majoritet för att 
genomföra ombildning inte längre gäller. De yrkanden som vi lagt i ärendet följer denna 
uppgörelse. Hela hanteringen har skett bakom stängda dörrar där ingen mer än de 
rödgröna partier och Centerpartiet vet vad som sålts ut mer än att göteborgare inte ska få 
någon som helst möjlighet att få äga sitt eget boende i områden med kraftig dominans av 
hyresrätter, såsom stadens utsatta områden. Mot bakgrund av att denna omsvängning 
skett på kort tid anser vi det vara angeläget att det bereds tid för opinionsbildning och 
politiska samtal i frågan innan kommunfullmäktige går till beslut. 

Med anledning av detta vill vi att ärendet bordläggs. 

Kommunfullmäktige  
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